
應用範圍 Application 

產品特性 Features 

CFSERIES

CF26 
 雙6寸同軸全頻音箱 

Dual 6" Coaxial Full Range Speaker 

 

► 娛樂包房補聲音箱、家庭影院主擴及環繞音箱、會議室主擴聲音箱、控制室鑒賞音箱

► Entertainment room ,  Home cinema ,  Meeting room ,  Control room.

► CF系列同軸音箱採用緊湊的梯形箱體設計，全新處理的鈦振膜高音，同時滿足了金屬聽感和高功率低失真，音質細膩優美。高低音喇叭單元為同軸結構設計，

有效解決了常規音箱單元間的傳輸路徑差問題，近場聽感音色均勻一致；鋁質號筒和低音紙盆結合，組成一個近場、寬角的指數型高音號筒，覆蓋角達到80° 

（H）×80°（V）的寬指向角度；採用最新的小波分析技術，優化了分頻器和單元結構，使高低頻聲音同時到達。 

► 箱體配套隱藏M8吊掛點，用於固定安裝和流動應用中吊掛和調節角度，並在音箱底部有一個35mm的支架。箱體採用5mm和15mm的優質樺木夾板構成，結

實、防潮，表面為褐色耐磨的流動演出級專利點紋水性漆；採用全新鐵網壓條工藝，簡單易用的吊掛配件結構；後接線板兩個接線柱紅正黑負方便連接。 

►CF is a coaxial loudspeaker,which adopts a compact trapezoidal box design and the newly processed titanium diaphragm HF meets the requirements of metal

listening,high power as well as distortion.The HF/LF driver is designed with coaxial structure,which effectively to cope with the problem of transmission path 

difference between conventional speaker.The coverage rate is 80°（H）×80°（V）.Meanwhile,the frequency divider and unit structure are optimized to make HF 

and LF sound arrived at the same time. 

►Hidden a rigging points for fixed installation and portable application and there is a 35mm bracket at the bottom of the speaker.Precision-made 5mm and 15mm 

baltic birch plywood cabinet is completed with durable paint and wedge-bonded for an additional strength and rigidity. 

產品尺寸 Product dimension 

220mm 

CF26 

參數規格 Specifications 

CF26 
 雙6寸同軸全頻音箱 
Dual 6" Coaxial Full Range Speaker CF SERIES 
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系統類型 雙6寸同軸全頻音箱 

靈敏度(1W/1m) 93dB 

頻率回應 60Hz~20kHz 

額定功率(AES) 200W 

最大聲壓級(連續/峰值) 116dB/122dB 

標稱覆蓋角(H×V) 80°×80° 

標稱阻抗 8Ω 

低音單元 1×6寸同軸單元/1×6寸被動單元 

高音單元 / 

連接插座 紅正/黑負接線座 

吊掛硬體 10×M8 的吊掛點 

尺寸(H×W×D) 408×220×230mm 

重量 7.5kg 

System type Dual 6" Coaxial Full Range Speaker 

Sensitivity(1W/1m) 93dB 

Frequency response 60Hz~20kHz 

Power rating(AES) 200W 

SPL(continue/peak) 116dB/122dB 

Nominal Impedance 80°×80° 

Dispersion(H×V) 8Ω 

LF 1×6” coaxial unit/1×6”passive unit 

HF / 

Connectors Red for positive ,black for negative 

Fittings 10×M8 rigging point 

Dimension(H×W×D) 408×220×230mm 

Net weight 7.5kg 

http://www.rfintell.com/

